

Emirate of Abu Dhabi

Health Authority - Abu Dhabi
Reliable Excellence in Health Care



إمارة أبوظبي
هيئة الصحة - أبوظبي
تميز في الرعاية الصحية

Date: 20 September 2010
Ref: HS004-Diabetes-Enforcement

التاريخ: 20 سبتمبر 2010
الرقم: HS004 - مرض السكري - التطبيق الالزامي

To: Licensed Healthcare Facilities *with exemptions for enforcement of HS003-Diabetes*

إلى: جميع المنشآت الصحية المرخصة باستثناء التطبيق الالزامي لـ HS003 - مرضى السكري

Health Statistics 004 – Diabetes – Enforcement

إحصاءات الصحة 004 – مرض السكري – التطبيق الالزامي

All healthcare facilities have recently demonstrated their technical ability to comply with HS003-Diabetes, which requires reporting of eight Diabetes-related observations via eClaims.

أثبتت جميع المنشآت الصحية مؤخراً قدرتها التقنية بتطبيق التعميم HS003-مرض السكري والذي يتطلب الإبلاغ عن ثمانية حالات / ملاحظات متعلقة بمرض السكري عبر المطالبات الإلكترونية .

HAAD will universally enforce HS003-Diabetes through eClaims validation starting from TransactionDate 10 October 2010.

وستقوم الهيئة بتطبيق HS003-مرض السكري بشكل شامل من خلال المطالبات الإلكترونية المفعلة بدءاً من 10 أكتوبر 2010.

This step critically supports the operation of disease management programs and levels the playing field among providers.

إن هذه الخطوة تدعم بشكل أساسي برامج إدارة المرض وتحد من الفارق بين مقدمي الخدمات الصحية.

نشكركم على حسن تعاونكم

Thank you in advance for your cooperation

Andrey Timoshkin
Head of Health Statistics and Modelling
atimoshkin@haad.ae

أندري تيموشكين
رئيس قسم الإحصاء